
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

Przed Polską poważne wyzwanie i ogromna szansa związana z budową wiatraków na morzu – offshore. 

W ramach Krajowego Programu Odbudowy rząd planuje zainwestować 2 miliardy zł w porty w Ustce i Łe-

bie, jako porty serwisowe. W pierwotnym projekcie ustalonym z samorządami na liście były także porty 

w Darłowie, Kołobrzegu i Władysławowie. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytania. 

1. Czy Pan Minister zweryfikuje stanowisko rządu, dążąc do równego traktowania samorządów? 

2. Czy ministerstwo planuje wprowadzenie korekt, mając na względzie dużą rezerwę inwestycyjną portów 

w Darłowie, Kołobrzegu i Władysławowie? 

Stanisław Gawłowski 

 
 


